

The **Journal** invites contributions on any aspects of issues of current public concern in education. It is particularly hospitable to the discussion of problems and developments occurring on the educational scene in Quebec. The target readership is of persons ready to think clearly about education, whether as professionals in schools, as academics and students, or as parents.

The **Journal** looks for English or French articles in the form of essays, interviews, descriptive reports of research, and critical reviews of books. Lighter pieces, humorous material, poetry and graphics of quality are also welcome. All written material should be furnished in the original typescript, double-spaced, together with two copies; each should have a separate title page containing the author's name, which should not appear on the manuscript itself. A desirable length of article is between 2,000 and 3,000 words.

All such contributions should be addressed to the Editor, McGill Journal of Education, 3700 McTavish Street, Montreal, Quebec, Canada H3A 1Y2.

Le **Journal** invite les auteurs à lui soumettre des manuscrits traitant de questions d'actualité dans le domaine de l'éducation. Il s'intéresse particulièrement à l'étude de la conjoncture de l'éducation au Québec. Il vise un public constitué de lecteurs capables de discernement en matière d'éducation tels que les personnels scolaires, les universitaires, les étudiants et les parents.

Le **Journal** recherche des articles rédigés en français ou en anglais, sous forme d'exposés, d'entrevues, de rapports descriptifs de recherche, ou d'études critiques d'ouvrages. Il accueille aussi des articles de style plus léger, des éléments humoristiques, des poèmes et des illustrations graphiques de qualité. Tout article doit être soumis dans sa forme dactylographiée originale accompagnée de deux copies; chaque article doit comprendre une page de garde portant le titre de l'article et le nom de l'auteur, mais celui-ci ne doit pas apparaître sur le manuscrit même. La longueur ordinaire d'un article varie entre 2000 et 3000 mots.

Tout manuscrit doit être adressé comme suit: Le Rédacteur en chef du McGill Journal of Education, 3700 rue McTavish, Montréal (Québec), Canada H3A 1Y2.

